

Socionomsektionen

Möte 3

2021-09-30

Sektionsrummet



Närvarande medlemmar:

Rebecka Brorsson

Helga Jarnås

Sofija Dimitrijevic

Alexandra Mileusnic

Anton Silverbern

Christina Nilsson (kom 17:22)

Ellen Arnetorp

Elvira Hansson

Fanny Björck

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Helga öppnar mötet 17:02.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Rebecka.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Ellen och Anton.</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungerade är [namn].</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Meddelande från ordförande	- IS-möte (timtillfördelning, lärarledd tid, ekonomi)

		<p>Framförde att vi studenter vill ha kvar lärarledd tid.</p> <ul style="list-style-type: none">- Studentrepresentanter (upplägg, praxis, tid på posten) Försöka uppmuntra andra utöver de som sitter i styrelsen att kandidera till studentrepresentant posterna. Ändra längden på de som är studentrepar. för IS och AU från en termin till två terminer. Då det är en del att sätta sig in i under bara de mötena som finns under en termin. <p>Motivering för att locka personer att söka studentrepresentanter: kolla upp om det hjälper att komma in på master om man vill söka de senare.</p> <ul style="list-style-type: none">- Kursutvärderingar: Få som gör dem. Göra dom obligatoriska? Ha med dom på slutet av sista föreläsningen? På plats men på datorn. Förtydliga att förändring tar tid men att studenters utvärderingar är viktiga och kan påverka utbildningen. Visa exempel där det har gjorts förändringar utifrån kursutvärderingarna. Ta upp att svara på utvärderingarna med respekt. Oftare och korta utvärderingar efter föreläsningarna?- SESUS: Till nästa möte har var och en ansvar att kolla lite på SESUS och tänka på om vi ska vara medlemmar. Ta beslut om det på nästa möte. Höra med Samhällsvetarkåren hur dom räknar med att åldrarna.
--	--	--

		<ul style="list-style-type: none"> - Ny mailadress till vision: Student.syd@vision.se - Bilder/hemsidan: Ha upp bilderna på driven och ändra bilderna på hemsidan. Bilderna som Elvira tog ligger på driven. - Jubileumsåret: Öppet hus 6 maj, någon som vill vara med och planera? Seminarium 2 gånger under våren och två gånger under hösten. En jubileumsbok kommer göras. - Har mötesordförande inför stormötet
8.	Meddelande från vice ordförande	<ul style="list-style-type: none"> - Kvalitetsdialog den 14 oktober. Helga och Linnea ska vara med där. - cafe eventet är flyttat fram till den 19/10 (lund) och 20/10 (hbg).
9.	Meddelande från kassör	
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	
11.	Meddelande från idrottsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Hallar fullbokade. Boka enstaka gånger istället. - Spökbollsturnering, tänka på datum och lokal. Runt halloween? Bestämna datum för turneringen inför nästa möte.
12.	Meddelande från eventutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Ha en bal i början av april under jubileumsåret på exempelvis af-borgen där alla som har någon koppling till socionomprogrammet får lov att komma? Kolla om man kan boka af-borgen, kolla datum och göra lathund. - Klädbyttardag på måndag 4/10, affischer finns uppe.

		<ul style="list-style-type: none"> - Ha merchbord med på klädbytdagen, skriva ut QR kod för sektionens swish. - Examensminglet, 13/1. Ceremoni 13:00-16:00 - Socionom sittning 13/11: nation bokat, lunds nation. Tema bestämt. Ska börja marknadsföra. - Spelkväll (med psykologerna): börja dra igång med det efter klädbytdagen. Elvira maila till psykologerna och höra om de vill vara med. - Syjunta
13.	Meddelande från novischutskottet	
14.	Meddelande från PR-utskottet	
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Första jämställdhets mötet är nästa vecka. - Ett ärende blev inte av.
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	
18.	Meddelande från valberedningen	<ul style="list-style-type: none"> - Möte med terminsombuden 6/10, 17:00 - 19:00. - Ska skicka ut presentkortet till terminsombuden - Tacksittning för alla som varit engagerade i sektionen. Efter stormötet någon gång i december, på en helg. Nya och gamla styrelsen båda inbjudna? Kan beräknas bli 20-30 pers ungefär
19.	Meddelande från arbetsgrupper	<ul style="list-style-type: none"> - Sångbok: Lägga till fanny i arbetsgruppen. Ha några blanka sidor. register, kapitel, ha med lite om sektionen och styrelsen.

		<ul style="list-style-type: none"> - FAQ: få inspiration från Ramus och wilde från vad har fått för frågor av nollorna.
20.	Meddelande från ledamöter	-
21.	Övrigt	<ul style="list-style-type: none"> - Dag vi ska ha möte på, och om att ta beslut om det ska göras tidigare för att de som behöver ska kunna gå tidigare. - Nästa möte på onsdag 13/10 kl 16:30. - Fredagslunchen: Kanske Anton
22.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:50).</i>

Rebecka Brorsson

Sekreterare
[Rebecka Brorsson]

Justerare
[Ellen Arnetorp]

Helga Jarnås

Ordförande
[Helga Jarnås]

Justerare
[Anton Silverbern]